
Verslag Jeugdraad 7 mei 2024 

 

Aanwezig: Hanne Janssens (KLJ Schiplaken), Febe Maeyaert (KLJ Schiplaken), Pallieter Peters (jeugdhuis 

’t Oogpunt), Siebe Vermeeren (Scouts Boortmeerbeek), Dries Barmans (Scouts Boortmeerbeek), 

Melissa Van der Geest (Albertieners), Justin Daerden (Albertieners), Nelle Verhamme (Scouts Hever), 

Oliver De Worm (Scouts Hever), Michelle Geerens (Chiro Anto), Lander Van Loock (Chiro Anto), Karin 

Derua (Burgemeester), Charlotte Dekeyser (administratief).  

Verontschuldigd: Hans De Locht (Schepen), Lotte De Boe (Chiro Anto), Niels Buls (jeugdhuis ’t Oogpunt) 

 

 

1. GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 

2. JEUGDSUBSIDIES 
De subsidiedossiers werden tijdig ingediend waarvoor dank. Ze zijn nagekeken en berekend,  
en zullen na goedkeuring door het college van Burgemeester en schepenen zeker tijdig 
uitbetaald kunnen worden. 
 
Jeugdhuis ‘t Oogpunt wil geen subsidies meer. Zij vinden dat zij geen aanspraak meer maken 
op de jeugdsubsidies vermits zij amper tot geen jeugd meer bereiken. Hun focus ligt dus niet 
meer op de jeugd. Zij gaan dit nog schriftelijk bevestigen. Hun deel zou dan verdeeld kunnen 
worden onder de andere verenigingen of gebruikt worden voor de aankoop van AED-
toestellen (zie punt 7).  
 
Karin Derua is naar een opleiding geweest over jeugdinfrastructuur. De overheid biedt een 
gratis screening voor energie waaruit een extra subsidie kan voortvloeien. De verenigingen 
zullen hierover meer informatie krijgen via mail.  
 

3. FISCALE ATTESTEN 
Enkele jeugdverenigingen vroegen fiscale attesten. Chiro Anto wil hiervoor graag de hulp 
inschakelen van de gemeente.  
Scouts Hever en Boortmeerbeek doen dit online.  
 

4. BOORTMEERBEEK FEEST 
De jeugdverenigingen werden gemist op Boortmeerbeek Feest de afgelopen jaren. Bij de 
start van dit evenement was de grootste stand één van de jeugdverenigingen en dit is 
jammer genoeg wat verwaterd intussen. Dit is nochtans de kans om zichzelf in de kijker te 
zetten.  
 
Het is voor de jeugdverenigingen moeilijk om talrijk aanwezig te zijn want er zijn herexamens 
en zij zitten volop in de start van hun werkingsjaar. Ze ondervinden soms al problemen om de 
eigen volledige leidingsgroep samen te krijgen. Dus als ze dan een datum moeten vinden met 
alle verenigingen samen, is dit praktisch bijna niet haalbaar. Ze hebben ook niet meteen de 
nood om extra leden te werven,dus momenteel hebben zij niet echt evenementen samen (of 
met de gemeente) nodig.  



Daarnaast vinden zij dat de gemeente zelf meer mag promoten. Voor de Dag van de 
Jeugdbeweging hebben ze het gevoel dat ze weinig steun krijgen vanuit de gemeente. Er werd 
een werkgroep samengesteld hiervoor, maar op de vergadering was er niemand aanwezig van 
de gemeente.  

De jeugdverenigingen nemen dit mee en gaan kijken of ze alsnog de handen in elkaar kunnen 
slaan. 

 

 

5. BOORTMEERBEEK ZINGT 
Vorig jaar heeft er een DJ-duo van scouts Boortmeerbeek gedraaid op Boortmeerbeek Zingt. 
Zij gaan navragen of dit duo ook dit jaar beschikbaar zijn hiervoor.  

 

6. EVALUATIE SUNDAY BREAKOUT RAVOT 
Enkel Chiro Anto was aanwezig. Dit werd nochtans gecommuniceerd en er werd door 
verschillende jeugdverenigingen bevestigd dat het in de maandplanningen werd opgenomen. 
KLJ Schiplaken had die dag geen vergadering, dus er was niemand aanwezig. Bij de rest van 
de verenigingen waren veel leden op weekend en was het wat veel om hierna nog naar de 
Sunday Break-Out te gaan.  
 

7. EVALUATIE AED-OPLEIDING 
De opkomst was niet talrijk, maar de opleidingen werden wel als positief ervaren. Ook hier is 
het voor de verenigingen soms moeilijk om data te vinden. Een aantal verenigingen doen 
overigens een verplichte vormingsdag tijdens hun leefweek. Het zou handig zijn moest de 
opleiding op locatie kunnen. Er is dus wel vraag naar opleidingen.  

 
Scouts Boortmeerbeek heeft vraag gedaan naar de plaatsing van een AED-toestel tussen hun 
lokalen en de lokalen van Chiro Anto, maar dit was budgettair moeilijk.  
Een mogelijke piste is het gebruiken van de subsidie van Jeugdhuis ’t Oogpunt voor de 
aankoop van enkele AED-toestellen. De verenigingen stellen dan voor dat de keuringen en 
controles hiervan dan mee worden opgenomen door de gemeente. Karin gaat navraag doen 
bij de firma die deze plaatst wat de mogelijkheden zijn. 

 

8. TRANSPORT TENTEN ULDK 
Veel jeugdbewegingen lenen voor de kampen tenten uit bij de ULDK. Die moeten wel zelf 
opgehaald en teruggebracht worden naar Nossegem. Ze stellen de vraag of er eventueel 
vervoer kan geregeld worden vanuit de gemeente hiervoor.  

 

De jeugdverenigingen krijgen al een aparte subsidie voor het kampvervoer. Indien de 
gemeente vervoer zou voorzien, zou deze subsidie in theorie vervallen. Daarnaast moeten de 
andere verenigingen ook telkens instaan voor het vervoer van materialen voor hun 
evenementen en activiteiten. Ook voor wijkfeesten wordt er geen vervoer voorzien vanuit de 
gemeente.   

 



Daarnaast kwam er vanuit scouts Boortmeerbeek de bedenking dat zij elk jaar tafels dienen 
bij te huren en zij al meermaals gevraagd hebben om materialen van de gemeente te mogen 
huren, maar dit werd niet toegelaten. Dit is moeilijk want er zijn diezelfde periode veel 
buurtfeesten en eigen evenementen van de gemeente.  

De verenigingen dienen een opsomming te maken van de materialen die zij nodig hebben en 
dan zal er vanuit de gemeente bekeken worden of er nog materialen dienen aangekocht te 
worden of al vooraf gereserveerd te worden voor de jeugdverenigingen.   

 

9. GENERATIE ROOKVRIJ 
Deze organisatie houdt zich bezig met het promoten van het rookvrij maken van de 
omgevingen rond de jeugdterreinen, eventueel ook op andere plaatsen, zoals de sporthal, 
voetbalterreinen, station, ... Je kan hierover meer informatie vinden op de website 
https://www.generatierookvrij.be/wat-kan-ik-doen/aan-de-slag-met-je-organisatie . 

 
De gemeente is hier ook al mee bezig, maar er zijn op dit moment nog geen concrete 
plannen. De gemeente wilt dit zeker mee ondersteunen. 
  
Er is altijd een rokerszone als er evenementen worden georganiseerd door de verenigingen. 
Jeugdverenigingen  zijn niet meteen de plek om roken te verbieden maar kunnen/moeten 
wel sensibiliseren. Hierrond bestaan ook vormingen.  

 

10. VARIA mei  

- Woensdag 8 mei 2024: Fluo-fuif stammie Hever 
- KLJ Schiplaken stelt de vraag hoe de andere verenigingen de betalingen van eigen 

drankgebruik (door leiding) aanpakken. De meeste organisaties houden dit bij. Dus de 
hoofdleiding ‘verdeelt’ drank en de leiding kan dit bij hen oppikken. Scouts 
Boortmeerbeek werkt met stickers die op de consumpties dienen geplakt te worden en 
als er een consumptie is zonder sticker, moeten ze een drankje terugbetalen aan de 
hoofdleiding. Andere verenigingen turven.  

- Er is iemand aangenomen voor het onderdeel Jeugd op de dienst Vrije tijd. Zij start 
maandag 13 mei. Het zou handig zijn moest zij mee opgenomen worden in de Whatsapp 
van de Jeugdraad.  

- Vorige vergadering werd er kort gevraagd naar een Jeugdflash (zoals in de gemeente 
Haacht). Met de komst van de nieuwe collega zou het handig zijn als alle evenementen 
naar haar worden doorgestuurd en gebundeld worden. Er komen ook 2 nieuwe LED-
schermen in de gemeente waarop de activiteiten in de kijker kunnen gezet worden.  

- 20 oktober 2024 DAG VAN DE JEUGDBEWEGING! De jeugdbewegingen gaan hierover 
nadenken en zullen het tijdig laten weten als zij hulp nodig hebben van de gemeente.  

 

 

 Volgende vergadering –27 augustus 2024 – Scouts Hever 
 

 

 

https://www.generatierookvrij.be/wat-kan-ik-doen/aan-de-slag-met-je-organisatie

